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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felmerül-e bűncselekmény gyanúja Decs Nagyközség 
gazdasági "elkerülő" útjának kivitelezésével kapcsolatban?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Decs Nagyközség térségében 2020. októberében adták át az 1826906804 azonosító számú projekt
keretében elkészült gazdasági „elkerülő” utat. Az elkészült fejlesztés szerződött támogatási összege
a hivatalos tájékoztatás szerint 109 401 621 forintot tesz ki.

Az elkészült útszakasz azonban az átadás óta eltelt mindössze néhány hónap alatt  katasztrofális
állapotba került. Az útburkolat összetöredezett, rendeltetésszerű használatra szinte teljes mértékben
alkalmatlanná vált. Az Európai Unió és Magyarország polgárainak adóforintjaiból közel 110 millió
forintnyi  közpénzt  fordítottak  egy olyan  kivitelezésre,  melynek  elkészülte  után  az  út  burkolata
néhány hónap alatt tönkrement és közúti közlekedésre használhatatlanná vált.

Az út eredetileg azért  készült,  hogy a mezőgazdasági gépek ne a  falun keresztül jussanak ki  a
földekre. Csakhogy mindössze egy vékony aszfalt rétegből áll, alatta semmi alapozás. Az út utolsó
150  méterére  már  aszfalt  sem  jutott,  ott  felszórták  murvával,  a  gödröket  sittel  tömték  be. A
kivitelező  cég  vezetője  a  sajtónak  nyilatkozva  elmondta,  ők  már  a  terveket  látva  jelezték  az
önkormányzatnak,  hogy  az  út  alapozás  nélkül  nem  fogja  bírni  a  terhelést.  Ennek  ellenére  a
cégvezető  szerint  az  önkormányzat,  mint  megrendelő  részéről  ragaszkodtak  a  tervek  szerinti
megvalósításhoz. 

Felvetődik a kérdés, hogy egy ilyen beruházás után felmerül-e bűncselekmény gyanúja. A történtek
az európai uniós források felhasználása során elkövetett szabálytalanságot feltételezhetnek, hiszen a
vonatkozó jogszabályok tiszteletben tartása mellett ugyanis hibátlan teljesítés egészen biztosan nem
lett volna igazolható. A kifejtettekre tekintettel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésre:



Felmerül-e  bűncselekmény  gyanúja  Decs  Nagyközség  gazdasági  "elkerülő"  útjának
kivitelezésével kapcsolatban? 

Várom mihamarabbi válaszát.
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